
 

En wie ben jij dan? 
 

Voor- en achternaam: Josien Roelofsen-Hegeman 

Organisatie: Opella 

Sector: VVT 

Naam functie: Adviseur Vrijwilligerswerk 

Aantal uren dat je werkt:  28 

Aantal vrijwilligers: 560 

 
 
 
 
 
 
 
Wat is er zo mooi aan jouw beroep? 

Dat je met zoveel verschillende mensen met verschillende achtergronden, niveaus en drives 
samen mag werken om voor onze klanten het verschil te maken.  

 
Wie of wat (welke gebeurtenis) zal jou altijd bijblijven in de baan als coördinator? 

Een vrijwilligster had zich aangemeld voor ons hospice; een dame met een zeer technische 
achtergrond die op maatschappelijk gebied van betekenis wilde zijn voor anderen. Vroeg zichzelf 
echt af of ze dat wel aankon en er geschikt voor was. Ze was erg zenuwachtig tijdens het gesprek.  
Ze heeft de introductiecursus gevolgd en heeft “stage” gelopen. Een maand of wat later sprak ik 
haar weer en ik herkende haar bijna niet. Zo op haar plaats en vol vertrouwen. Wat geweldig om te 
zien en daarbij te vernemen dat onze gasten haar geweldig vonden.  

 
Waar word je super enthousiast van? 

Wanneer er een mooi initiatief ontstaat dat door iedereen omarmd gaat worden. Zo maken we de 
dag voor de ander net weer ietsje leuker of mooier.   

 
Waar ligt je grootste uitdaging op dit moment? 

Wij hebben gelukkig een grote groep trouwe vrijwilligers die al jaren actief zijn maar de nieuwe 
vrijwilligers lijken zich veel meer projectmatig in te willen zetten. Om hen te behouden is een hele 
klus. De medewerkers op de werkvloer lijken zich dat ook niet altijd te beseffen.  

 
Hoe blijf je in verbinding met je collega coördinatoren in en/of buiten je organisatie? 

Ik ben de ambassadeur van onze kerngroep in deze regio en vind het leuk om nieuwe 
verbindingen te zoeken en aan te gaan. Binnen onze eigen organisatie heb ik o.a. ook een vast 
overleg met de contactpersonen voor de (grotere groepen) vrijwilligers.  
Bovendien schuif ik graag aan voor de intervisie van Agora.  
Juist omdat we in ons werk vaak erg solistisch bezig zijn, zijn die verbindingen zo belangrijk voor 
onze input  om het werk goed te kunnen (blijven) doen.  

 
Wat je verder nog kwijt wilt (één of twee zinnen). 

Ik merk dat de waan van de dag iets te vaak overheerst. Wanneer er een bijeenkomst of een 
overleg is, wordt dit soms afgezegd omdat er iets anders, belangrijkers,  tussen is gekomen. Wij, 
coördinatoren, zijn een dienstbaar volkje. We doen onszelf daarmee te kort.  

er je foto 


